

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
EFFECTIVE DATE:	02/15/2005

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
Dewert Verwaltungs-GmbH	02/15/2005

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Dewert Antriebs- und Systemtechnik GmbH
Street Address:	Weststrasse 1
City:	Kirchlengern
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	32278

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Patent Number:	7091692

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (212)244-2233
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 212 244-5500
 Email: info@feiereisenllc.com
 Correspondent Name: Henry M. Feiereisen
 Address Line 1: 350 Fifth Avenue
 Address Line 2: Suite 4714
 Address Line 4: New York, NEW YORK 10118

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	CTVRTNICEK-2
NAME OF SUBMITTER:	Henry M. Feiereisen

Total Attachments: 4
 source=Ctvrtnicek2-changeofname#page1.tif

CH \$40.00 7091692

source=Ctvrtnicek2-changeofname#page2.tif
source=Ctvrtnicek2-changeofname#page3.tif
source=Ctvrtnicek2-changeofname#page4.tif

->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	1 a) Dewart Verwaltungs-GmbH b) Kirchlengern c) die Beteiligung als persönlich haftende und geschäftsführende Gesellschafterin an der Dewart & Co. KG, die ihrerseits die Produktion und den Vertrieb antriebs- und systemtechnischer Elemente einschließlich damit verwandler Tätigkeiten zum Gegenstand hat. Die Gesellschaft darf sich auch an anderen Unternehmen beteiligen oder andere Unternehmen erwerben. Die Gesellschaft ist berechtigt, Zweigniederlassungen im In- und Ausland zu errichten.	3 26.000,00 EUR	4 a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Stumpe, Herbert, Industriekaufmann, Melle Geschäftsführer: Dipl.-Ing. Bokämpfer, Ralf, Kirchlengern, *16.10.1960	5	6 a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 04.06.1991 zuletzt geändert am 21.12.2000 b) Zwischen der PMD Unternehmensverwaltungsgesellschaft mbH mit Sitz in Köln als herrschende und der Buylac Dewart Gesellschaft mit beschränkter Haftung in Kirchlengern als beherrschter Gesellschaft ist am 31.07.1992 ein Gewinnabführungs- und Beherrschungsvertrag abgeschlossen worden. Die Gesellschafterversammlung der herrschenden Gesellschaft hat diesem Unternehmensvertrag am 29.12.1992 und die Gesellschafterversammlung der beherrschten Gesellschaft am 09.12.1992 zugestimmt.	7 a) 06.08.2004 Großklags b) Tag der ersten Eintragung: 27.06.1991 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und bei gleichzeitiger Änderung der b)lichen Zuständigkeit an die Stelle des bisherigen Registerblattes (Amtsgericht Bünde HR B 972) getreten. Freigegeben am 06.08.2004.
2	a) Dewart Antriebs- und Systemtechnik GmbH c) Die Produktion und der Vertrieb antriebs- und systemtechnischer Elemente einschließlich damit verwandler Tätigkeiten.	1.000.000,00 EUR		Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Rimek, Wilfried, Kirchlengern, *13.07.1954 Klimmek, Martin, Kirchlengern, *23.01.1067	a) Die Gesellschafterversammlung vom 10.01.2005 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma), 2 (Gegenstand) und 4 (Stammkapital) und mit ihr die Erhöhung des Stammkapitals um 975.000,00 EUR auf 1.000.000,00 EUR beschlossen.	a) 09.02.2005 Wiefeld b) Gesellschaftsbeschluss Bl. 137 ff SB Gesellschaftsvertrag Bl. 152 ff SB
3					b) Der mit der FINA Beteiligungsgesellschaft mit beschränkter Haftung mit Sitz in Köln (AG Köln HRB 5811) - als Rechtsnachfolgerin der PMD	a) 04.03.2005 Wiefeld

->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen, c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapi- tal	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgane, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					Unternehmensverwaltungs-gesellschaft mbH - seit dem 31.07.1992 bestehende Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag ist durch Vertrag vom 15.02.2005 geändert. Die Gesellschafterversammlung vom 14.02.2005 hat der Änderung zugestimmt.	b) Gesellschaftsbeschlüsse Bl. 163 ff SB

Bad Oeynhausen, 10.11.2006
Der Ausdruck bezeugt den Inhalt des Handelsregisters
Gloede, Justizhauptsekretärin
Urkundsbeamtin der Geschäftsstelle

Register B of the Bad Oyenhausen District Court

Printout
15.2.2006: 13:56

HR B 7338

Num-ber of entry	a) Company b) Seat, branch offices c) Object of company	Nominal or ordinary share capital	a) General rules on representation b) Managing board, general partner, managing director, authorised representatives and special authority to represent	Proxy <i>[General commercial power of attorney]</i>	a) Legal form, beginning, articles of association or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Day of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>Dewert Verwaltungs-GmbH</u> b) Kirchlingern c) Participation as general partner in <u>Dewert Antriebs- und Systemtechnik GmbH & Co. KG</u> , which has the object of the production and marketing of drive and systems technology elements and related activities. The company is entitled to hold shares in and acquire other companies. The company is entitled to establish branch offices in <u>Germany and abroad.</u>	<u>25.000,00</u> EUR	a) If only one managing director is appointed, he shall represent the company alone. If more than one managing directors are appointed, the company shall be represented by two managing directors or by one managing director in conjunction with a Prokurist. b) Managing director: Sturmpe, Herbert, Industrial Sales Representative, Melle Managing director: Dipl.-Ing. Bokämper, Ralf, Kirchlingern, *16.10.1960		a) Company with limited liability Shareholders' agreement dated 4 June 1991, most recently amended on 21 December 2000. b) On 31 July 1992, a profit transfer and controlling agreement was concluded between PMD Unternehmensverwaltungsgesellschaft mbH of Cologne, as controlling company, and Buyec Dewert Gesellschaft mit beschränkter Haftung of Kirchlingern, as controlled company. This agreement was approved by the meeting of shareholders at the controlling company on 29 December 1992 and by the meeting of shareholders at the controlled company on 9 December 1992.	a) 06.08.2004 Großklags b) Date of initial entry: 27.06.1991 The sheet has been transformed for updating by computer and transferred to a different companies register (from Blinde District Court HRB 972). It replaces the previous register page. Released on 06.08.2004 Shareholders' Agreement, pages 87-102, special volume
2	a) <u>Dewert Antriebs- und Systemtechnik GmbH</u> c) The production and marketing of drive and systems technology elements and related activities.	<u>1.000.000,00</u> EUR		General commercial power of attorney together with a managing director or with another Prokurist: Rimek, Wilfried, Kirchlingern, *13.07.1954 Klimmek, Martin, Kirchlingern, *23.01.1967	a) On 10 January 2005, the meeting of shareholders adopted a resolution to amend the shareholders' agreement in § 1 (Company Name), § 2 (Object of the Company) and in § 4 (Share Capital) and to increase the share capital by 975,000.00 EUR to 1,000,000.00 EUR.	a) 09.02.2005 Witfeld b) Shareholders' Agreement, page 137 of special volume Shareholders' Agreement, page 152 of special volume

PATENT

REEL: 019265 FRAME: 0599

TRANSLATION FROM GERMAN

page 2

Number of entry	a) Company b) Seat, branch offices c) Object of company	Nominal or ordinary share capital	a) General rules on representation b) Managing board, general partner, managing director, authorised representatives and special authority to represent	Proxy <i>[General commercial power of attorney]</i>	a) Legal form, beginning, articles of association or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Day of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6 a) On 15 February 2005, a contract was concluded amending the existing profit transfer and controlling agreement of 31 July 1992 with IFINA Beteiligungsgesellschaft mit beschränkter Haftung of Cologne (registered at Cologne District Court under number HRB 5811) - as legal successor of PMD Unternehmensverwaltungsgesellschaft mbH. The amendment was approved by the meeting of shareholders of 14 February 2005. b)	7 a) 04.03.2005 Wietfeld b) Shareholders' Agreement, page 163 cf. special volume

PATENT